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NOTULEN ALV NVAI 20 MEI 2022 

Locatie:  Het Perron, Sportlaan 11-13, 3905 AD Veenendaal 

Tijd:   20:00 uur 

 

Aanwezig van de leden: 
De dames J. Jackl, E. Konstapel, I. Kooijmans-Linse 
De heren M. Boersma, R. Grabijn, R. Schreur, T. v.d. Water 
Aanwezig van het bestuur: 
De heer B. Arends (voorzitter), de dames E. Kistemaker (penningmeester), N. van 
Rattingen-Schenkhuizen (secretaris), J. Arends (evenementen), P. Beikes (redactie) 
C. van ’t Hof (ledenadministratie), R. van Rijn (dek- en geboortemeldingen)  
Afgemelde leden: 
De dames F. Aukema, M. Koolen, J. Mol-Broekhuizen, A. Ouwerkerk 
De heren A. Mol, J. Ouwerkerk 
 

1. Opening door de voorzitter om 20:17 uur  

2. Vaststellen notulen ALV van 17 september 2021, aangezien er geen 

opmerkingen zijn wordt hij bij deze vastgesteld. Zij zullen door de voorzitter 

en secretaris worden ondertekend en daarna gepubliceerd op de website 

conform art. 20 van de Statuten. 

3. Ingekomen stukken en mededelingen – geen 

4. Vaststellen jaarverslag 2021, opgemaakt door secretaris en gepubliceerd 

in de Nikon Ken, jaargang 32, editie 1, 2022, geen opmerkingen, dus bij 

deze goedgekeurd en vastgesteld. 

5. Bevindingen v.d. kascommissie over 2021, de commissie bestaande uit 

mevr. Aukema en de heer Grabijn hebben geen onregelmatigheden 

kunnen ontdekken en verleent  décharge aan het bestuur. Dit wordt door 

de aanwezige leden van de ALV overgenomen met applaus. 

6. Financieel jaarverslag 2021, de penningmeester geeft enige toelichting op 

de overgang van het ene systeem naar het andere. Het nieuwe systeem 

werkt efficiënt en ze is heel tevreden over de inzichtelijkheid van de 

gegevens. Het jaarverslag wordt goedgekeurd door aanwezige leden van 

de ALV. 

7. Vaststellen contributie 2023, voorstel van het bestuur om de contributie en 

andere tarieven voor 2023 niet te wijzigen wordt door de ALV 

goedgekeurd.   

Het besluit van het bestuur om een vergoeding te vragen voor het plaatsen  

van een reu op de dekreuenlijst moet wellicht worden herzien en wordt  

agendeerd op een volgende ALV. 

Dit houdt in dat de website aangepast zal worden met een verklaring. 

8. Vaststellen financiële begroting 2022 

De penningmeester licht toe waarom deze vrij algemeen is gehouden, er is  

nog niet veel ervaring opgebouwd over de inschatting van evenementen,  

wat dit gaat opbrengen of kosten. De begroting wordt goedgekeurd door de  

ALV. 
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9. Benoeming kascommissie voor 2022, de heer Grabijn stelt voor dat de 

huidige kascommissie haar werk minstens nog een jaar voortzet, om juist 

ook wat meer ervaring te krijgen met het nieuwe boekhoudsysteem. 

Aangezien mevr. Aukema niet persoonlijk aanwezig is, zal de heer Grabijn 

haar aanstaande week nog benaderen om dit verder met haar af te 

stemmen. Hij zal het bestuur verwittigen over de uitkomst. Mocht mevr. 

Aukema zich niet willen opwerpen voor de kascommissie 2022, dan treedt 

1e reserve de heer V.d. Water in haar plaats. Mevr. Kooijmans-Linse (2e 

reserve) zal dan 1e reserve worden. 

10. Ter stemming voorstel wijzingen VerenigingsFokReglementen.  

Shiba art. 2.8:   11 vóór, 2 tégen, 0 onthoudingen -> aangenomen 

Shiba overige art.:  12 vóór, 1 tégen, 0 onthoudingen -> aangenomen 

Akita:     8 vóór, 1 tégen, 4 onthoudingen -> aangenomen 

Tosa:   11 vóór, 0 tégen, 2 onthoudingen -> aangenomen 

American Akita:    8 vóór, 1 tégen, 4 onthoudingen -> aangenomen 

Shikoku:     7 vóór, 1 tégen, 5 onthoudingen -> aangenomen 

Kai/Hokkaido/Kishu 

Art. 4.3.3:     5 vóór, 3 tégen, 5 onthoudingen -> aangenomen 

Overige art.:    7 vóór, 0 tégen, 6 onthoudingen -> aangenomen 

11. Ter stemming – het bestuur terug brengen van minimaal 5 naar 3 

natuurlijke personen. Dit punt is niet ter stemming gebracht, maar de 

voorzitter geeft aan, dat er een inventarisatie gaat komen van de zaken die 

in de Statuten en HHR moeten wijzigen om deze weer te actualiseren. 

Hiervoor is een commissie binnen het bestuur in het leven geroepen en 

zodra stukken klaar zijn, zullen zij voorgesteld worden aan de leden en 

tijdens een volgende ALV besproken worden/ter stemming gebracht.  

12. Dankwoord richting afgetreden bestuurslid M. Boersma. 

De voorzitter richt het woord tot de heer Boersma om hem te bedanken  

voor zijn inzet voor de vereniging en reikt hem een bloemetje uit.  

13. Feestelijke uitreiking van de jubilarissen 2021, 25 jaar lidmaatschap van  

de NVAI. Mevr. I. Kooijmans-Linse krijgt van de voorzitter het aandenken 

overhandigd dat hoort bij deze mijlpaal, 25 jaar lid van de NVAI. Mevr. M.J. 

Janssens en de heer J. Ouwerkerk krijgen het aandenken via de post 

toegestuurd. 

14. Rondvraag 

Mevr. Konstapel zit met een aantal zaken: zichtbaarheid van de NVAI, ze  

merkt dat heel veel mensen de NVAI niet kennen. Puppy aanvragen via  

NVAI vallen stil. Dekkingen die niet volgens VFR zijn zouden, naar haar  

mening, niet gepubliceerd moeten worden, omdat dit tot veel verwarring  

leidt bij potentiële pupkopers. De heer V.d. Water antwoordt op dat laatste  

punt dat dit conform het sanctiebeleid van de NVAI is, dat voor openheid  

en transparantie staat. De heer Grabijn beaamt dat dit altijd het streven  

van de NVAI is geweest.  

Echter, het onderwerp behoeft meer discussie en voorstel is om het als  

agenda punt in te brengen in volgende vergadering.  
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Mevr. Jackl oppert om webinars te houden, waarbij (potentiële) kopers en 

huidige leden voorgelicht kunnen worden. 

Mevr. Konstapel bracht ook nog naar voren dat ze graag wil weten hoe  

tegen buitenlandse fokkers, die wel lid zijn van de NVAI maar zich niet  

houden aan de gezondheidseisen die in Nederland door de Raad van  

Beheer en NVAI worden gesteld, kan worden opgetreden. Dit doet namelijk  

afbreuk aan het imago van de vereniging. Ook dit punt vergt verdere  

uitwerking aangezien er eerst bekeken moet worden hoe men aan  

bewijslast kan komen dat de betreffende fokker er niet alles aan doet om  

de gezondheid van zijn fokdieren te waarborgen.   

Mevr. Kooijmans-Linse vraagt hoe het zit het met dek- en geboorte 

meldingen van leden die niet de fokkerslijst staan, wordt voor deze service 

betaald? Hoe wordt er onderscheid gemaakt tussen fokkers van de 

fokkerslijst die hun meldingen doen en leden/fokkers van de vereniging die 

ervoor kiezen zich niet op die lijst te plaatsen? De heer V.d. Water zeg 

daarop dat in feite elk lid van de vereniging verplicht is om de dek- en 

geboorte melding op te geven, maar beaamt dat er een duidelijker 

onderscheid zou moet komen.    

15. Om 22:25 uur sluit de voorzitter de vergadering, waarbij hij de aanwezigen 

bedankt voor hun komst, constructieve deelname aan de discussies en 

waardevolle input voor de vereniging.  

 

 

Vastgesteld tijdens ALV van 2 juni 2023 

 

Voorzitter:     Secretaris: 

 

 

 

B. Arends  N. van Rattingen-Schenkhuizen 


